
 
 
 
  
 
 
 

Bestyrelsesmøde d. 17.1.2022 
Deltagere  Julie, Signe, Heidi, Gry, Sara, Pernille, Helle og Helle 
Referent Pernille 
Fraværende  

 
 

Punkt Dagsorden og referat 
1 Nyt fra lederen –  

- Børnetal og økonomi – herunder udvidelse? 
- Besøg af borgmester d. 26.1. kl. 10.00 
- Modtaget en pulje til nye bøger 
- Opslag vedr. Corona 
- Ny Logopæd og ergoterapeut er startet 
- Udfordringer i personalegruppen pt. 

Ref 1. Børnetallet stiger, da det er besluttet at Naturbørnehuset udvides med 5 
børnehavepladser og 5 vuggestuepladser pr. 1.8.22. Vi får den gamle 
skole tilbage og her vil vi kunne udvide med børnehavebørn. Dermed kan 
vuggestuen udvide ind i et lokale i børnehaven. 

2. Borgmesteren kommer på besøg og hejser vores fine flag fra De Grønne 
Spirer. Vi har fået flaget efter at Lina og Helle har været på kursus, som 
bl.a. har givet os en vandbane og en kompost kasse hvor børnene kan se 
hvad ormene gør med blade. (31.1. – opdatering besøget blev aflyst pga. 
Corona situationen.) 

3. Vi har modtaget en pulje på 8000 kr. fra Bogglad puljen til indkøb af bøger 
til børnene. Formålet er at styrke læringsmiljøet omkring læsning ved bl.a. 
at have en masse gode bøger til børnene. Vi skal sammen finde ud af 
hvordan vi får indrettet et læringsmiljø i børnehave og vuggestue. 

4. Fremover lægges retningslinjer vedr. Corona ud på Aula. Det er svært for 
personale at skulle fortolke og forklare retningslinjer så vi henviser til 
Sundhedsstyrelsens hjemmeside.  

5. Vi har fået ny ergoterapeut. Sofie Kertesz Kirstein. Vi har også fået ny 
sundhedsplejerske – Trine Bech. Vi glæder os til samarbejdet. 

6. Vi har pt. udfordringer omkring Corona i personalegruppen pga. Corona. 
Vi er meget glade for forældrenes opbakning og forsøg på at hjælpe så 
meget de kan. Vi glæder os til forår! 

 
2 Nyt fra formanden 

- Jem og Fix fond 
- Ansøgningsproces vedr. ny leder 

 
Ref 1. Jem og Fix fon er søgt til plantekasser. 

2. Der vil snarligt blive meldt noget ud vedr. opslag til lederstillingen i huset. 
Bestyrelsen vil sammen med repræsentanter for medarbejdere, og 
øverste leder Claus Herbert,  deltage i ansættelsesprocessen. 

 
3 Nyt fra kasseren – ny fuldmagt  
Ref Der skal laves en ny fuldmagt når nuværende leder fratræder. 
4 Evt. Ønske om ny billedtavle til indgangspartiet. 
Ref Vi skal have lavet en opdateret billedramme til vores indgangsparti. Pt. skal der 

ryddes lidt op i billeder 😊😊. 
8 Bestyrelsesmøder resten af året: 

April 26.4 
Juni 20.6 
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